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Załącznik Nr 3
do Statutu Miasta Kielce

INTERPELACJA

Przedmiot, temat interpelacji: Wprowadzenie jako preferowanej przez miasto kostki
bezfazowej. Zarówno na chodnikach, jak i na innych, większych powierzchniach.

Uzasadnienie interpelacji: W naszym mieście realizowane są różne inwestycje
samorządowe w infrastrukturę miejską. Remontowane są drogi, chodniki, czy place. Choć
w wielu wypadkach uważa się, że kostka fazowana jest efektowniejsza i można uzyskać nią
ciekawsze efekty wizualne, to wnoszę, by w miejscach, gdy nie jest to niezbędne, preferować
w przetargach na nowe, czy remontowane stare nawierzchnie - kostkę bezfazową.

„Nawierzchnie ułożone z kostki bez fazy (o prostym profilu krawędzi), są niemal
jednolicie równe, z minimalnymi odstępami pomiędzy elementami. Takie
powierzchnie pasują do inwestycji przemysłowych i obiektów użyteczności
publicznej, a także realizacji wielkoformatowych, takich jak place, parkingi,
nawierzchnie hal. "* [lJ

Wprowadzenie takiej kostki jako preferowanej ułatwi życie mieszkańcom (wózki z dziećmi,
kobiety na obcasach, torby na kółkach) a dodatkowo pozwoli uzyskać dodatkowe przestrzenie
do aktywności fizycznej (rolki, deskorolki, hulajnogi). Co ważne - ceny kostki bezfazowej są
na tym samym poziomie, co kostki fazowanej.
Oczywiście, można rozważyć inną, podobnie przyjazną pieszym, nawierzchnię.

Docelowo warto byłoby opracować standardy nawierzchni w mieście, a szczególnie w jego
centrum.

Wnioski, ewentualne źródła finansowania: brak

Załączniki: BRAK
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[1] - cytat z http://www.ekspertbudowlany.pl/


